
Игор Шолтес: Бриселски дијалог неће бити бескрајан, мораће да се заврши пуном нормализацијом односа између Србије и Косова
субота, 25 новембар 2017 22:30

Не видим ниједан разлог да се промени постојећи формат бриселског дијалога.  

  

Према мом мишљењу, оно што недостаје јесте механизам мониторинга којим се
проверава спровођење свих споразума на терену, каже за Данас Игор Шолтес, нови
известилац Европског парламента за Косово, одговарајући на питање шта мисли о идеји
да се и Сједињене Државе укључе у разговоре о нормализацији односа Београда и
Приштине, на чему Косово инсистира.

  

Шолтес је известилац постао недавно, уместо Аустријанке Улрике Луначек, долази из
групе партија Зелених у ЕП, и унук је некадашњег и југословенског политичара Едварда
Кардеља.

  

Говорећи о утисцима о недавној посети Приштини, наш саговорник каже да "мора да
помене да ово није била моја прва посета Косову, у прошлости сам посетио ту државу
много пута у својству директора Словеначке управе за јавне набавке и председника
Ревизорског суда Словеније, па сам, стога, добро упознат са изазовима и проблемима са
којима се Косово суочава, и даље постоји простор за унапређење ситуације у неколико
области".
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Упитан да ли очекује да ће заједница српских општина ускоро бити формирана, Шолтес
указује да се нада да ће "сви споразуми ускоро бити потписани у оквиру дијалога
Косово-Србија и такође примењени у потпуности и у доброј намери, укључујући онај о
ЗСО".

  
  

*Посетио сам Приштину много пута као функционер из Словеније

    

Оцењујући недавно покретање "унутрашњег дијалога" о решавању косовског питања у
Србији, изасланик ЕП за Косово истиче да "поздравља ову иницијативу све док се води
на отворен и прагматичан начин, укључујући све компоненте српског друштва и
остављање по страни идеологије". "Надам се да ово може да води пуној нормализацији
односа Србије и Косова", констатује он.

  

Одговарајући на питање шта очекује да ће бити постигнуто у наредној фази бриселског
дијалога, Шолтес наглашава да "овај дијалог не може да буде бескрајан ". Као што сам
раније указао, дијалог мора да се заврши пуном нормализацијом односа између двеју
страна, закључује наш саговорник.

  

(Данас)
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